
 

 

Svar på interpellation (2014:44) av Erik Slottner 
(KD) om Fryshuset i Skärholmen 

I augusti 2015 beslutade stadsdelnämnden i Skärholmen att säga upp 
avtalet kring den fritidsverksamhet som upphandlats och bedrivits av 
Fryshuset. Skälet till detta var att stadsdelsnämnden önskade få till stånd 
en större samordning mellan de sociala verksamheterna, skolan och 
fritidsverksamheten i stadsdelen. 
 
Efter att avtalet sagts upp kom en dialog till stånd mellan stadsdelen och 
Fryshuset. Ur den dialogen växte en samsyn kring den fortsatta 
utvecklingen fram vilket ledde till att stadsdelens avtal med Fryshuset 
förlängdes. 
 
Med bakgrund i stadsdelsnämndens första beslut att säga upp avtalet har 
interpellanten frågat mig om hur jag kommenterar stadsdelens beslut att 
återkommunalisera Fryshusets verksamhet i stadsdelen samt av vilken 
anledning avtalet sagts upp. 
 
Eftersom detta inte har skett är frågorna av hypotetisk natur. Det som kan 
sägas är att det åligger stadsdelsnämnderna att löpande pröva hur 
verksamhetens mål bäst kan uppfyllas. Frågan om vilken utförare som 
bäst kan bidra till målen kan inte vara friskriven vid en sådan prövning. 
 
Interpellanten frågar också om jag är nöjd med den verksamhet som 
Fryshuset bedrivit i Skärholmen. Svaret på den frågan är ja. 
 
Därmed anser jag interpellationen besvarad. 
 
Stockholm den 28 oktober 2015 
 
Karin Wanngård 
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